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Zápisnica zo zasadnutia komisie športu Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-
Petržalka dňa 11. októbra 2016 

 

Prítomní:   
M. Vičan, J. Fischer, P. Sovič, Ľ. Škorvaneková, , J. Korbel, A. Dyttertová, M. Lažo,  V. Chaloupka 
P. Beňa, P. Hochschorner 
Za oddelenie školstva a športu: R. Schnürmacher 
Hostia a prizvaní: J. Lukáček, A. Broszová, D. L. Špodová, L. Danko-Rožánková 
Začiatok rokovania:    15:30 hod. 
Ukončenie rokovania: 17:15 hod. 
Program: 

1) Úvod a schválenie programu rokovania  
2) Východiská rozpočtu mestskej časti na rok 2017 
3) Návrh na prenájom nebytového priestoru – telocvične v objekte ZŠ Pankúchova 4 pre o.z. 

FC Petržalka-akadémia 
4) Návrh na dlhodobý prenájom pozemkov pre Dunajklub Kamzík, vodácky klub 
5) Koncepcia rozvoja športu v  mestskej časti Bratislava-Petržalka na roky 2016 – 2023. 
6) Stanovisko Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka k návrhu dodatku 

Štatútu hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy vo veci správy miestneho poplatku 
za rozvoj 

7) Stanovisko Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka k návrhu VZN 
hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy o miestnom poplatku za rozvoj 

8) Stanovisko Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka k  dodatku Štatútu 
hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy v oblasti odpadového hospodárstva 

9) Rôzne 
 

Priebeh rokovania: 
K bodu 
1) Úvod a schválenie programu rokovania  
Predseda komisie športu M. Vičan privítal prítomných a oboznámil ich s navrhnutým programom 
a jeho doplnením o dodatočne doručené materiály - Stanovisko Miestneho zastupiteľstva mestskej 
časti Bratislava-Petržalka k návrhu VZN hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy o 
miestnom poplatku za rozvoj a Stanovisko Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-
Petržalka k  dodatku Štatútu hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy v oblasti odpadového 
hospodárstva. Prítomní členovia komisie program s doplnením schválili.  
 

K bodu 
2)    Východiská rozpočtu mestskej časti na rok 2017 
 
Rozprava: Materiál uviedol J. Lukáček, vedúci finančného oddelenia miestneho úradu. Vysvetlil 
zámer a východiská návrhu rozpočtu na rok 2017. Po krátkej diskusii komisia schválila materiál. 

Uznesenie: Členovia komisie športu odporúčajú Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti 
Bratislava-Petržalka schváliť uznesenie v predloženom znení. 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 10 
Za: M. Vičan, J. Fischer, P. Sovič, Ľ. Škorvaneková, J. Korbel, A. Dyttertová, M. Lažo,  V. 
Chaloupka, P. Hochschorner, P. Beňa 
Proti:   0  
Zdržal sa:  0 
Záver: Uznesenie bolo schválené. 
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K bodu 
3)  Návrh na prenájom nebytového priestoru – telocvične v objekte ZŠ Pankúchova 4 pre o.z. FC 
Petržalka-akadémia 
  
Rozprava: Predložený materiál komentovala A. Broszová, vedúca oddelenia nakladania s majetkom 
miestneho úradu,  ktorá konštatovala, že návrh je predložený na obdobie od 1.11.2016 – 30.3.2017. 
V diskusii sa členovia pýtali na využitie v požadovaných termínoch a celkovú sumu nájmu 
priestorov. 
 
Uznesenie: Členovia komisie športu odporúčajú Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti 
Bratislava- Petržalka schváliť v predloženom znení. 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 10 
Za: M. Vičan, J. Fischer, P. Sovič, Ľ. Škorvaneková, J. Korbel, A. Dyttertová, M. Lažo,  V. 
Chaloupka,  
Proti:   0  
Zdržal sa:  0 
Záver: Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu 
4)    Návrh na dlhodobý prenájom pozemkov pre Dunajklub Kamzík, vodácky klub 

 

Rozprava: materiál uviedla Mgr. Alžbeta Broszová, vedúca oddelenia nakladania s majetkom 
Miestneho úradu mestskej časti Bratislava-Petržalka. Na otázku člena komisie o dĺžke prenájmu 
vysvetlila, že žiadosť o prenájom na 30 rokov navrhuje akceptovať z dôvodu, že organizácia pôsobí 
na tomto záplavovom území už 77 rokov, stará sa o toto územie, buduje si tam stavby pre športovú, 
rekreačnú a kultúrnu činnosť. 
 
Uznesenie: Členovia komisie športu odporúčajú Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti 
Bratislava- Petržalka schváliť v predloženom znení. 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 10 
Za: M. Vičan, J. Fischer, P. Sovič, Ľ. Škorvaneková, J. Korbel, M. Lažo,  V. Chaloupka, P. 
Hochschorner, P. Beňa 
Proti:   0  
Zdržal sa:  1 (Dyttertová) 
Záver: Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu 
5 )   Koncepcia rozvoja športu v  mestskej časti Bratislava-Petržalka na roky 2016 – 2023. 
 

Rozprava: materiál uviedol R. Schnürmacher, zamestnanec oddelenia školstva a športu miestneho 
úradu. Členovia komisie vysoko hodnotili úroveň materiálu a schválili ho bez výhrad. 
 

Uznesenie: Členovia komisie odporúčajú Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-
Petržalka  schváliť Koncepciu rozvoja športu v mestskej časti Bratislava-Petržalka na roky 2016 – 
2023 v predloženom znení. 
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Hlasovanie:  
Prítomných: 10 
Za: M. Vičan, J. Fischer, P. Sovič, Ľ. Škorvaneková, J. Korbel, A. Dyttertová, M. Lažo,  V. 
Chaloupka, P. Hochschorner, P. Beňa 
Proti:   0  
Zdržal sa:  0 
Záver: Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu 
6)   Stanovisko Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka k návrhu dodatku 
Štatútu hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy vo veci správy miestneho poplatku za 
rozvoj 
 
Rozprava: Predložený materiál uviedla L. Danko–Rožánková, vedúca právneho oddelenia. 
Vysvetlila podstatu problematiky riešenia otázky miestneho poplatku za rozvoj v závislosti od 
zákona Národnej rady Slovenskej republiky č. 447/2015 Z. z. o miestnom poplatku za rozvoj 
a o zmene a doplnení niektorých zákonov a návrh zmeny Štatútu hl. mesta SR Bratislavy vo veci 
správy miestneho poplatku za rozvoj. Otázky kládli členovia komisie k spôsobu riešenia a 
dôsledkom neriešenia primátorom hl. mesta. 
 
Uznesenie: členovia komisie športu odporúčajú Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti 
Bratislava-Petržalka schváliť stanovisko Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-
Petržalka k návrhu dodatku Štatútu hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy vo veci správy 
miestneho poplatku za rozvoj v predloženom znení. 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 10 
Za: M. Vičan, J. Fischer, P. Sovič, Ľ. Škorvaneková, J. Korbel, A. Dyttertová, M. Lažo,  V. 
Chaloupka, P. Hochschorner, P. Beňa 
Proti:   0  
Zdržal sa:  0 
Záver: Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu 
7)  Stanovisko Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka k návrhu VZN 
hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy o miestnom poplatku za rozvoj 
 
 
Uznesenie: Členovia komisie športu odporúčajú Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti 
Bratislava- Petržalka schváliť  stanovisko Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-
Petržalka k návrhu VZN hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy o miestnom poplatku za 
rozvoj v predloženom znení. 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 10 
Za: M. Vičan, J. Fischer, P. Sovič, Ľ. Škorvaneková, J. Korbel, A. Dyttertová, M. Lažo,  V. 
Chaloupka 
Proti:   0  
Zdržal sa:  0 
Záver: Uznesenie bolo schválené. 
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K bodu:   
8)   Stanovisko Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka k  dodatku Štatútu 
hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy v oblasti odpadového hospodárstva 
 

Rozprava: Predložený materiál uviedla L. Špodová, zamestnanec oddelenia životného prostredia. 
Vysvetlila podstatu problematiky riešenia otázky miestneho poplatku za rozvoj v závislosti od 
zákona Národnej rady Slovenskej republiky č. 447/2015 Z. z. o miestnom poplatku za rozvoj 
a o zmene a doplnení niektorých zákonov a návrh VZN hl. mesta SR Bratislavy o miestnom 
poplatku za rozvoj. Po vysvetlení súvislostí okomentovala predložené stanovisko mestskej časti 
Bratislava-Petržalka. 
 
Uznesenie: Členovia komisie športu odporúčajú Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti 
Bratislava- Petržalka schváliť Stanovisko Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-
Petržalka k  dodatku Štatútu hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy v oblasti odpadového 
hospodárstva v predloženom znení. 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 8 
Za: M. Vičan, J. Fischer, P. Sovič, Ľ. Škorvaneková, J. Korbel, A. Dyttertová, M. Lažo,  P. 
Hochschorner  
Proti:   0  
Zdržal sa:  0 
Záver: Uznesenie bolo schválené. 
  
K bodu:   
9) Rôzne 
 
Členovia komisie diskutovali o systéme dotácii pre podporu športových organizácii a športovej 
činnosti v mestskej časti Bratislava-Petržalka. Prijali názor, že je potrebné vyčleniť do zvláštneho 
režimu niektoré vybrané športové organizácie a riešiť ich dotácie cez grantový systém na základe 
ich projektu, ktorý predložia komisii športu miestneho zastupiteľstva v zmysle VZN 7/2015 
o poskytovaní finančných dotácii z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka. 
 
Na záver rokovania predseda komisie M. Vičan poďakoval prítomným za účasť. 
 
Najbližšie zasadnutie komisie športu je naplánované na 29.11.2016 o 15,30 h, miestnosť 816 na 
miestnom úrade, Kutlíkova 17 v Bratislave.  
 
 
 
 
         Michal Vičan, v. r. 
          predseda komisie 
 
 
 
V Bratislave 11. 10. 2016 
Zapísal: R. Schnürmacher, tajomník komisie  


